
Z Á P I S N I C A  č. 6/2022 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Slaskej, konaného dňa  14. decembra 2022 

o  17,00 hod. v  zasadačke obecného úradu vo volebnom období  2022 - 2026. 
 

 

Prítomní: 

Podľa prezenčnej listiny boli prítomní piati poslanci obecného zastupiteľstva, starosta obce a    

administratívna pracovníčka obecného úradu. Hlavná kontrolórka obce sa ospravedlnila. 

 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu, voľba overovateľov zápisnice a  určenie zapisovateľa. 

3. Informácia starostu obce o plnení uznesení 301/2022 až 307/2022. 

4. Informácia o aktivitách OcÚ. 

5. Rozpočtová agenda: 

a) Plnenie rozpočtu k 30.11.2022. 

b) Návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2022. 

c) Návrh rozpočtu na roky 2023 – 2025 s odborným stanoviskom hlavnej kontrolórky 

obce. 

6. Hlavná kontrolórka obce: 

a) Správa č. 4/2022 hlavnej kontrolórky obce o výsledkoch kontrol. 

b) Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. 

7. Majetková agenda: 

a) Návrh na uvoľnenie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce 

(spolufinancovanie detského ihriska RODINKA). 

8. Žiadosti: 

a) OZ Senior klub Slaská o poskytnutie dotácie na rok 2023. 

b) OZ Športový klub Slaská o poskytnutie dotácie na rok 2023. 

c) OZ Pro Slaská o poskytnutie dotácie na rok 2023. 

d) OZ Slašťanská kapela o poskytnutie dotácie na rok 2023. 

e) Rímskokatolícka cirkev – farnosť Slaská o poskytnutie dotácie na rok 2023. 

9. Návrh VZN: 

a) Návrh VZN obce Slaská č. 1/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Slaská. 

b) Návrh VZN obce Slaská č. 2/2022 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Slaská. 

c) Návrh VZN obce Slaská č. 3/2022 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu 

obce Slaská. 

10. Interné normy OZ: 

a) Návrh zásad odmeňovania poslancov OZ. 

b) Návrh rokovacieho poriadku OZ. 

11. Rôzne. 

12. Diskusia. 

13. Záver. 

 

 

 

 



K  bodu č. 1 
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a  viedol starosta obce p. Daniel Gelien, ktorý 

konštatoval, že podľa prezenčnej listiny je  zastupiteľstvo uznášaniaschopné, nakoľko  sú  

prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva.  Z neúčasti na rokovaní sa ospravedlnila 

hlavná kontrolórka obce p. Lucia Borošová. 

 

 

K  bodu č. 2 
 

Program rokovania  obecného zastupiteľstva  bol  uznesením č. 6/2022 schválený v  podobe, 

ktorá je uvedená v  tejto zápisnici. Za zapisovateľku zápisnice určil starosta obce sl. Zuzanu 

Mojžišovú.  Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 7/2022 zvolilo  za overovateľov zápisnice p. 

Miroslava Hrica  a p. Jozefa Malého. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 

 

 

K  bodu č. 3 
 

Informáciu o plnení uznesení č. 301/2022 až 307/2022 predniesol starosta obce, ktorý  

skonštatoval, že boli vykonané všetky prijaté uznesenia.  Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 

8/2022 zobralo na vedomie informáciu starostu obce o plnení uznesení č. 301/2022 až 

307/2022. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 

 

 

K  bodu č. 4 
 

Informácia o aktivitách obecného úradu bola spracovaná písomne, bola zverejnená 

a poslancom doručená ako materiál na rokovanie. Starosta obce hneď otvoril rozpravu k tomuto 

bodu programu. Poslanec Sklenka mal otázku ohľadom legalizácií stavieb obci. Starosta obce 

mu odpovedal, že niektorí občania si dávajú do poriadku stavby a pozemky pod nimi 

v zastavanom území obce, kde sa často stáva, že na poľnohospodárskej pôde (záhrada) sú malé 

stavby ako pivnice, hospodárske budovy a podobne. Ale sú aj prípady, keď časť rodinného 

domu je postavená na záhrada a vtedy sa rieši zmena druhu pozemku formou legalizácie stavby 

na okresnom úrade, odbore pozemkovom a lesnom. Poslanec Hric reagoval na informáciu 

o podaní žiadosti o dotáciu na nákup stolov do sály kultúrneho domu otázkou, či sa budú 

zakupovať aj stoličky. Starosta obce mu odpovedal, že uvedená žiadosť počíta s nákladmi len 

na nákup stolov. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 9/2022 zobralo na vedomie informáciu 

o aktivitách obecného úradu.  

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 



 

 

K bodu č. 5 

 

Plnenie rozpočtu k 30.11.2022 bolo spracované písomne, bolo zverejnené a poslancom 

doručené ako materiál na rokovanie. Starosta obce hneď otvoril rozpravu k tomuto bodu 

programu. V rozprave sa nikto neprihlásil o slovo. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 10/2022 

zobralo na vedomie plnenie rozpočtu obce k 30.11.2022 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 

 

Návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2022 bol spracovaný písomne, bol zverejnený a poslancom 

doručený ako materiál na rokovanie. Zo strany verejnosti nebola obci k návrhu rozpočtového 

opatrenia doručená žiadna pripomienka. Starosta obce hneď otvoril rozpravu k tomuto bodu 

programu. V rozprave sa nikto neprihlásil o slovo. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 11/2022 

schválilo Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 

 

Návrh rozpočtu na roky 2023 – 2025 bol spracovaný písomne, bol zverejnený a poslancom 

doručený ako materiál na rokovanie. Zo strany verejnosti nebola obci k návrhu rozpočtu 

doručená žiadna pripomienka. Starosta obce hneď otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. 

Na úvod starosta obce ako predkladateľ materiálu navrhol ešte ďalšie zmeny v návrhu rozpočtu. 

Obec navrhla príjmy výnosu dane z príjmov fyzických osôb zvýšiť na 145.000,00 eur, rovnako 

bolo navrhnuté zvýšenie príjmov z dani z nehnuteľností, za komunálne odpady, správne 

poplatky a za niektoré služby, prenesený výkon alebo za ubytovanie rodiny z Ukrajiny. Bežné 

príjmy spolu v sume 214.568,00 eur. V kapitálových príjmoch boli navrhnuté príjmy z predaja 

pozemkov a príjmy z rezervného fondu. Celkové príjmy rozpočtu v sume 232.568,00 eur. Vo 

výdavkoch boli navrhnuté výdavky na zvýšenú cenu energií, projektové dokumentácie, riešenie 

havarijných stavov ciest (Hrabie, piváreň) a pod. Bežné výdavky 196.313,00 eur. 

V kapitálových výdavkoch sa doplnili výdavky na nákup pozemkov a na vypracovanie 

projektovej dokumentácie kanalizácie pre územné konanie. Následne starosta obce uviedol, že 

k návrhu rozpočtu poskytla odborné stanovisko aj hlavná kontrolórka obce, ktorá odporúča 

navrhnutý rozpočet schváliť. V rozprave poslanec Hric uvítal, že obec už počíta s výdavkami 

na riešenie havarijného stavu ciest, čím sa odstránia nebezpečné úseky prejazdu v obci. 

Poslanec Sklenka len uviedol, že v dnešnej dobe už nie je možné získať stabilné ceny energií, 

nakoľko ich žiadny dodávateľ nedokáže garantovať. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 

11/2022 schválilo finančný rozpočet na rok 2023 bez programovej štruktúry podľa 

predloženého a doplneného návrhu s tým, že neuplatnenie programového rozpočtu na rok 2023 

bude s účinnosťou od 1.1.2023. Zároveň obecné zastupiteľstvo v druhej časti prijatého 

uznesenia zobralo na vedomie návrh finančného rozpočtu obce na roky 2024 a 2025 bez 

programovej štruktúry podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 



K bodu č. 6 

 

Správa hlavnej kontrolórky obce o výsledku kontrol č. 4/2022 bola spracovaná písomne, bola 

zverejnená a poslancom doručená ako materiál na rokovanie. Zo strany verejnosti nebola obci 

k uvedenej správe doručená žiadna pripomienka. Starosta obce hneď otvoril rozpravu k tomuto 

bodu programu. V rozprave sa nikto neprihlásil o slovo s konkrétnou pripomienkou k správe, 

nakoľko poslanci skonštatovali, že vykonané kontroly nezistili nedostatky a správy hlavnej 

kontrolórky sa pravidelne zverejňujú na webovom sídle obce, čím sú k dispozícií verejnosti 

nepretržite. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 12/2022 zobralo na vedomie Správu hlavnej 

kontrolórky obce o výsledkoch kontrol  č. 4/2022 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 

 

 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023 bol spracovaný 

písomne, bol zverejnený a poslancom doručený ako materiál na rokovanie. Zo strany verejnosti 

nebola obci k uvedenému plánu doručená žiadna pripomienka ani návrh. Starosta obce hneď 

otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. V rozprave sa nikto neprihlásil o slovo s konkrétnym 

návrhom na doplnenie uvedeného plánu, nakoľko obecné zastupiteľstvo môže kedykoľvek aj 

mimo schváleného plánu požiadať hlavnú kontrolórku obce o vykonanie kontroly konkrétnej 

veci. Obecné zastupiteľstvo uznesením  č. 13/2022 schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky obce na I. polrok 2023 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

             proti: 0 

             zdržal sa: 0 

             nehlasoval: 0 

 

 

K bodu č. 7 

 

Návrh na uvoľnenie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce na spolufinancovanie 

detského ihriska RODINKA bola spracovaný písomne, bol zverejnený a poslancom doručený 

ako materiál na rokovanie. Zo strany verejnosti nebola obci k uvedenému návrhu doručená 

žiadna pripomienka. Starosta obce hneď otvoril rozpravu k tomuto bodu programu a na úvod 

rozpravy uviedol, že maximálna suma na uvoľnenie z rezervného fondu je 18.460,64 eur, 

pričom zvyšných 45.000,00 eur bude uhradených zo získanej dotácie z Ministerstva práce, 

sociálnych vecí a rodiny SR. O maximálnej sume starosta hovoril preto, že obec má ešte 

k dispozícii nejaké kapitálové príjmy v roku 2022, takže z nich pokryje časť kapitálových 

výdavkov na tento účel a nakoniec len rozdiel bude tvoriť sumu potrebnú z rezervného fondu, 

ktorá by mala byť nižšia ako maximálne požadovaná. Obec ako vždy použitie rezervného fondu 

zverejní na jej webovom sídle. Následne v rozprave poslanec Hric odporučil v budúcnosti 

ihrisko poistiť a zabezpečiť jeho ochranu kamerovým systémom. Obecné zastupiteľstvo 

uznesením č. 14/2022 schválilo uvoľnenie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce 

v sume maximálne 18.460,64 eur na spolufinancovanie realizácie detského inkluzívneho 

ihriska RODINKA podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 



        nehlasoval: 0 

 

 

K bodu č. 8 

 

Obci boli doručené nasledovné žiadosti o poskytnutie dotácií v roku 2023: OZ Športový klub 

Slaská vo výške 3.000,00 eur, OZ Senior klub Slaská vo výške 1.000,00 eur, OZ PRO SLASKÁ 

vo výške 1.000,00 eur, OZ Slašťanská kapela vo výške 1.500,00 eur a Rímskokatolícka cirkev 

– farnosť Slaská vo výške 2.000,00 eur. Všetky žiadosti boli obci doručené v písomnej forme, 

boli zverejnené a poslancom doručené ako materiál na rokovanie. Starosta hneď otvoril 

rozpravu k tomuto bodu programu. V rozprave došlo k všeobecnej zhode, že miestne občianske 

združenia organizujú aktivity v prospech rozvoja obce a ich činnosť treba podporovať. Vo veci 

žiadosti miestnej farnosti ide o rekonštrukciu miestneho kostola, ktorý je národnou kultúrnou 

pamiatku a je dominantou obce a obec má záujem o zachovanie tohto kultúrneho dedičstva pre 

ďalšie generácie. Schválený rozpočet obce na rok 2023 obsahuje vo výdavkovej časti položky 

súvisiace s poskytnutím dotácií. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 15/2022 schválilo 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 v sume 1.000,00 eur v prospech žiadateľa –  

OZ Senior klub Slaská, IČO – 53 287 622, so sídlom Slaská 158, 966 22; uznesením č. 16/2022 

schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 v sume 3.000,00 eur v prospech 

žiadateľa - OZ Športový klub Slaská, IČO – 45 017 638, so sídlom Slaská 17, 966 22;  

uznesením č. 17/2022 schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 v sume  

1.000,00 eur v prospech žiadateľa – OZ PRO SLASKÁ, IČO – 42 193 320, so sídlom Slaská 

17, 966 22; uznesením č. 18/2022 schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 

v sume 1.500,00 eur v prospech žiadateľa – OZ Slašťanská kapela, IČO – 42 393 264, so sídlom 

Slaská 119, 966 22 a uznesením č. 19/2022 schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na 

rok 2023 v sume 2.000,00 eur v prospech žiadateľa – Rímskokatolícka cirkev – farnosť Slaská, 

IČO – 31 939 414, so sídlom Slaská 18, 966 22. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 

        nehlasoval: 0 

 

 

K bodu č. 9 

 

Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Slaská č. 1/2022 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Slaská bol spracovaný písomne, 

bol zverejnený a poslancom doručený ako materiál na rokovanie. Starosta obce otvoril rozpravu 

k tomuto bodu programu. V úvode rozpravy uviedol, že k zverejnenému návrhu v poskytnutej 

lehote nebola obci doručená zo strany verejnosti žiadna pripomienka a ani doplňujúci návrh. 

Ďalej uviedol, že nové VZN je potrebné prijať z dôvodu enormne zvýšených cien za odvoz 

a likvidáciu jednotlivých druhov odpadov s tým, že občania budú musieť najskôr uhradiť tzv. 

povinný poplatok (celkové náklady za odpady v roku 2022 ponížené o výnosy a následne 

rozpočítané na jedného obyvateľa). V tomto povinnom poplatku obdrží každá osoba jeden 

žetón na odvoz komunálneho odpadu. Ak niekomu nebude stačiť počet žetónov v rodine 

získaných cez povinný poplatok, každý ďalší žetón bude spoplatnený sumou 5,00 eur. Pôvodne 

navrhovaný povinný poplatok v sume 17,00 eur/osoba/rok predkladateľ navrhol znížiť na 15,00 

eur/osoba/rok s odôvodnením, že by to malo pokryť náklady obce na odpady v roku 2023. 

Poslanec Sklenka mal v rozprave otázku, prečo sa zvyšuje cena stavebného odpadu z 0,07 

eur/kg na 0,09 eur/kg a či obec disponuje váhou na váženie stavebného odpadu. Starosta obce 



mu odpovedal, že cena za stavebný odpad bol zvýšená zákonom a obec ju len upravila v zmysle 

príslušného zákona. Vo veci váženia stavebného odpadu starosta obce uviedol, že zberný dvor 

je vybavený digitálnou váhou na váženie stavebného odpadu. Obecné zastupiteľstvo uznesením 

č. 20/2022 schválilo trojpätinovou väčšinou Všeobecné záväzné nariadenie obce Slaská č. 

1/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Slaská podľa predloženého a doplneného návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 

        nehlasoval: 0 

 

Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Slaská č. 2/2022 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Slaská bol spracovaný písomne, bol 

zverejnený a poslancom doručený ako materiál na rokovanie. Starosta obce otvoril rozpravu 

k tomuto bodu programu. V úvode rozpravy uviedol, že k zverejnenému návrhu v poskytnutej 

lehote nebola obci doručená zo strany verejnosti žiadna pripomienka a ani doplňujúci návrh. 

Ďalej uviedol, že k predloženiu návrhu obec pristúpila preto, aby zapracovala nakladanie 

s kuchynským odpadom a riešila zber opotrebovaných pneumatík. Obec nechcela robiť dodatok 

k pôvodnému VZN, aby to nebolo zmätočné a preto pristúpila k vypracovaniu nového VZN. 

V rozprave sa viac nikto neprihlásil o slovo. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 21/2022 

schválilo trojpätinovou väčšinou Všeobecné záväzné nariadenie obce Slaská č. 2/2022 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Slaská 

podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 

        nehlasoval: 0 

 

Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Slaská č. 3/2023 o podmienkach poskytovania 

dotácií z rozpočtu obce Slaská bol spracovaný písomne, bol zverejnený a poslancom doručený 

ako materiál na rokovanie. Starosta obce otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. V úvode 

rozpravy uviedol, že k zverejnenému návrhu v poskytnutej lehote nebola obci doručená zo 

strany verejnosti žiadna pripomienka a ani doplňujúci návrh. Starosta obce v rozprave uviedol, 

že bolo potrebné zmeniť okruh právnických osôb, ktoré môžu o dotáciu požiadať, lebo pôvodné 

VZN to umožňovalo len občianskym združeniam, čím diskriminovalo iné právnické osoby 

pôsobiace na území obce. Rovnako bolo potrebné špecifikovať postup poskytovania 

a zúčtovania dotácií.  V rozprave sa viac nikto neprihlásil o slovo. Obecné zastupiteľstvo 

uznesením č. 22/2022 schválilo trojpätinovou väčšinou Všeobecné záväzné nariadenie obce 

Slaská č. 3/2022 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce Slaská podľa 

predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 

        nehlasoval: 0 

 

 

K bodu č. 10 

 

Návrh zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva bol spracovaný písomne, bol 

zverejnený a poslancom doručený ako materiál na rokovanie. Starosta obce otvoril rozpravu 



k tomuto bodu programu. V úvode rozpravy uviedol, že obec pristúpila k predloženiu tohto 

materiálu, nakoľko sa zásady odmeňovania poslancov nemenili cca 10 rokov a doteraz platná 

odmena 5,00 eur za jedno rokovanie nie je adekvátna času, ktorí poslanci materiálom 

a rokovaniu musia venovať. Preto obec navrhla aktualizovať tento dokument a sumu odmeny 

navýšiť na 10,00 eur za jedno rokovanie bez časového obmedzenia trvania rokovania.  

V rozprave sa viac nikto neprihlásil o slovo. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 23/2022 

schválilo Zásada odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 

        nehlasoval: 0 

 

Návrh rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva bol spracovaný písomne, bol zverejnený 

a poslancom doručený ako materiál na rokovanie. Starosta obce otvoril rozpravu k tomuto bodu 

programu. V úvode rozpravy uviedol, že v rokovací poriadok sa vždy aktualizuje po 

komunálnych voľbách a tak to nie je inak ani teraz. Najpodstatnejšie zmeny sa týkajú lehoty na 

vypracovanie zápisnice z rokovania a možnosti zastúpiť hlavnú kontrolórku obce v prípade 

kontroly plnenia uznesení. V rozprave sa viac nikto neprihlásil o slovo. Obecné zastupiteľstvo 

uznesením č. 24/2022 schválilo Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva podľa 

predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 

        nehlasoval: 0 

 

 

K bodu č. 11 

 

Starosta obce poskytol informáciu, že Komunitnému plánu sociálnych služieb obce Slaská 

končí rokom 2022 platnosť a preto požiadal obecné zastupiteľstvo o predĺženie platnosti tohto 

dokumentu do 31.7.2023, kým nebude predložený nový návrh tohto dokumentu na ďalšie 

obdobie. Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 25/2022 schválilo predĺženie platnosti 

Komunitného plánu sociálnych služieb obce Slaská do 31.7.2023. 

Hlasovanie: za: 5 – Fronc, Hric, Malý, Sklenka, Šágiová 

        proti: 0 

        zdržal sa: 0 

        nehlasoval: 0 

 

 

K bodu č. 12 

 

V diskusii sa nikto neprihlásil o slovo, keďže verejnosť prítomná nebola. 

 

 

K bodu č. 13 

 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva a poprial 

poslancom pekné vianočné sviatky. Termín ďalšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

neurčil.   

 



 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana  M o j ž i š o v á 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel G e l i e n 

      starosta obce 

 

 

 

 

 

  Ing. Miroslav H r i c                                     Ing. Jozef  M a l ý 

         overovateľ                                                    overovateľ   


